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Geachte leden van de Wijkraad,

In juli 2023 heeft de gemeenteraad uw wijkakkoord met bijhorende doelen en resultaten
vastgesteld. Op basis van dit wijkakkoord en in samenspraak met uw WijkMT heeft u voor
2025 een jaaractieplan opgesteld en bij ons ingediend. Conform onze richtlijn bent u
inmiddels al samen met het wijkMT dit wijkactieplan aan het uitvoeren.
Wij informeren u dat wij uw jaaractieplan 2025 als onderdeel van het wijkakkoord aan de
gemeenteraad ter vaststelling hebben aangeboden. Dit jaaractieplan wordt immers een
onderdeel van het wijkakkoord.

Allereerst danken wij u als college voor dit ingediende plan voor uw wijk. Ons college
hecht veel waarde aan uw betrokkenheid en de wensen en behoeften die leven in uw wijk.

In totaal hebben de wijkraden 1307 acties opgenomen in de jaaractieplannen. Aan de
gemeente is gevraagd om 1217 acties uit te voeren. De overige 90 acties worden
uitgevoerd door de wijkraden zelf of door partners in de wijk.

Beoordeling van uw jaaractieplan
Het college heeft uw plan beoordeeld op de uitvoerbaarheid. Daarbij hebben wij ook
ambtelijk adviezen van onze clusters gebruikt.

Over uw actieplan hebben wij de onderstaande reactie voorgelegd aan de gemeenteraad.
28 acties voeren wij uit
9 acties vinden wij niet uitvoerbaar. Dit gaat om de volgende acties:

1.1.2-Alle bovengrondse
losse containers worden
vervangen door
halfverdiepte/ondergronds
e containers

In Lombardijen moeten nog 18 containers een definitieve plek
krijgen. Locatieonderzoek, ontwerp en beroep & bezwaar duurt
gemiddeld een jaar. Momenteel is voor 8 locaties een
plaatsingsopdracht bij een aannemer. Dus niet alle containers
kunnen in 2025 worden aangepakt.
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1.1.3-Grofvuil wordt altijd Niet haalbaar vanuit de bedrijfsvoering. Aanbod om meer aan
binnen 24 uur worden voorlichting te doen is afgewezen.
opgehaald
1.2.1-Inzet voor (Een nieuw) gebouw is een verantwoordelijkheid van st. Kids.
nieuwbouw op speeltuin Gemeente kan hier niet voor zorgen maar ondersteunt wel hierbij. Er
Pascal wordt hulp geboden bij planvorming nieuwbouw Pascal en

organisatieontwikkeling stichting Kids(o.a. meer vrijwilligers).
Stichting KIDS kan een aanvraag indienen voor gemeentelijke
investeringssubsidie. Het gebouw van speeltuin Pascal wordt
gekeurd (onafhankelijke partij}. Indien er aspecten onveilig zijn,
worden deze door stichting Kids in orde gemaakt en Stichting Kids
gaat in gesprek met de beheercommissie van speeltuin Smeetsland
om de nieuwbouwplannen daar te bespreken.

1.2.2-Het faciliteren van de Wijkraad vraagt hier om zaken die tot de verantwoordelijkheid van
werving van een st Kids behoren. Dat betreft zowel de openingstijden, waarover in de
beheercommissie voor subsidiebeschikking afspraken vastliggen, als ook een beheersvorm.
speeltuin Smeetsland in Wel heeft de gemeente een gesprek tussen st. Kids en de wijkraad
een streven om dagelijkse georganiseerd.
opening van 12 tot 17 uur
mogelijk te maken
2.2.2-Inzet voor het geen capaciteit beschikbaar. Wijkraad vraagt inzet van gemeente
realiseren van een om een plek ter beschikking te stellen en meent zelf via het
ontbijtplek in de wijk (In de informele netwerk voldoende vrijwilligers te vinden. Scholen kunnen
wijk ontbijten) zelf gebruik maken van middelen voor ontbijt op school. Merendeels

gebeurt dit in de vorm van schoolfruit en is er voor noodgevallen
brood en beleg aanwezia.

3.1.3-Gemeente kaart bij Deze actie past niet in het JAP. De wijkraad kan dit zelf met de
MRDH aan onderzoek te MRDH communiceren.
doen naar 1-instapterief in
het openbaarvervoer
3.2.1-Geen vergunning Deze actie is strijdig met gemeentelijk beleid.
voor kamerbewoning in
Lombardijen
4.2.1- Elke terugkoppeling Vanuit onze bedrijfsvoering onuitvoerbaar. Dit is een continu proces
op een melding via MeldR wat deels geautomatiseerd is.
(en buitenruimte
medlingen 14010) sluit
concreet aan op de
melding
4.2.3-in 2025 is de Er zijn vastgestelde openingstijden (4 dagdelen op drie dagen) en
wijkhub Lombardijen ook daarnaast is de wijkhub ook vaak op andere momenten open voor
open op woensdag- en allerlei vragen, vaak ook op woensdag- en vrijdagmiddag. Als er
vrijdagmiddag medewerkers zijn, staat/gaat de deur open! Woensdag en

vrijdagmiddag zijn tot op heden geen drukbezochte dagdelen
gebleken. Op de vastgestelde openingstijden zorgen we voor en
optimale, diverse bezetting zodat bewoners goed geholpen kunnen
worden. Zo zijn er op de wijkhub ook spreekuren van vraagwijzer
(dimi) en geldplein (domo) en kan binnenkort mbv 14010 ook de
woensdagmiddag goede bemensd worden. Verdere uitbreiding van
de openingstijden conflicteert met de andere, ambulante
werkzaamheden van wijknetwerker en wijkmanager, Voor een
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compleet pakket dienstverlening is hun aanwezigheid namelijk
essentieel.

Beoordeling Raad
Op de website van de voorjaarsnota ziet u terug welk advies wij uitbrengen aan de Raad
over alle acties van alle wijken. Met een toelichting waar dit nodig is. Op de website zijn
ook uw aanbiedingsbrief en uw actieplan te raadplegen.
(Wat doet de gemeente? I Gemeente Rotterdam). Dit onder voorjaarsnota 2025 onder het
kopje Wijken.

De Raad besluit tegelijk met de behandeling van de voorjaarsnota (begin juli) over uw plan
en heeft daarbij het laatste woord. Mocht u het niet eens zijn met wat wij voorgelegd
hebben aan de gemeenteraad, dan heeft u de mogelijkheid om de raad te vragen alsnog
een mogelijkheid te creëren om uw gewenste actie uit te voeren.

Acties waarover de Raad besluit om deze niet uit te voeren worden niet bij uw
wijkakkoord gevoegd en in periodieke rapportages opgenomen.

Ook hebben wij de raad geïnformeerd om in 2026 geen jaaractieplan op te stellen. Maar
wel uw wijkraad in gelegenheid te stellen om via uw wijkverslag 3 acties te benoemen die
nog niet uitgevoerd zijn, maar wij alsnog gaan realiseren in 2026. Mocht de raad hier geen
bezwaar tegen hebben zullen wij u later informeren hoe wij dit precies voor ons zien.

urgemeester en wethouders van Rotterdam,


